
Referat Ekstraordinær Generalforsamling (EGF) afholdt 28/9 2019 kl 10 

1\ valg af dirigent.  Rene Bidstrup blev foreslået og valgt. 

2\ valg af referent.  Karen H Hildahl blev foreslået og valgt. 

Dirigenten konstaterede EGF lovligt indkaldt og spurgte, om nogen havde noget at bemærke desangående. 

Erik Carlsson ville gerne høre, hvorfor valg til revisor var på dagsordenen, da Helle Jensen var valgt som 

suppleant på Generalforsamlingen (GF) i maj. 

Daværende næstformand Ole Madsen sagde, det var en fejl og vi vil spørge Helle, når pkt. med revisor kom 

op, om hun vil være suppleant eller revisor. 

3\ valg af formand. Bestyrelsen foreslog Ole Madsen, som blev valgt med akklamation. 

4\ valg af revisor. Helle Jensen blev spurgt og valgte at sige ja til at være revisor. Ny suppleant vil blive valgt 

på GF i maj. 

5\ evt. Bestyrelsen arbejder på at få genoprettet foreningens hjemmeside. Det er uklart hvorfor udbyder 

/administrator har valgt at stoppe den. Alt hvad der lå på den gamle hjemmeside tilhører selvfølgelig 

foreningen. Bestyrelsen har pt ikke klart overblik over, hvad der ligger på foreningens pc. 

Kirsten foreslår en meget simpel hjemmeside med få funktioner. En væsentlig tilføjelse kunne være 

oprettelse af mailadresser på de enkelte parceller i foreningen opkaldt efter adressen f. ex Skovduevej 6, 

Skovsneppevej 32 etc. Flere i foreningen har ønsket sig en lettere adgang til medlemmerne især med 

henblik på nabohjælp f. ex. Underlig aktivitet i et hus, et smadret vindue el.lign. Det har i løbet af 

sommeren vist sig at være praktisk, hvis vi kan komme i kontakt med hinanden, uden at komme i konflikt 

med persondatalovgivningen. Denne åbner dog mulighed for, at en lille forening/gruppe kan have et 

mailforum, hvis der er legitimt behov for at komme i kontakt med hinanden. Bestyrelsen vil arbejde videre 

med dette frem til GF. 

Ole Madsen gav et kort referat af Mette M’s arbejde angående fartskilt. Politiet vil ikke give tilladelse til et 

regulært fartskilt. Sådan et skilt ville medføre et ansvar fra deres side til hastighedskontroller. Sagen ligger 

nu hos kommunen. Vi rykker for svar på dette og et tidligere ønske om gadespejl sat op i t-krydset Barakvej-

Skovsneppevej. Særligt ved venstresving er oversigtsforholdene elendige. I det hele taget er opvoksede 

hække et problem i de to sving Barakvej-Skovsneppevej og nede overfor Ole. Vi kan evt. tilbyde hjælp til 

med jævne mellemrum at trimme hækkene tilbage. 

Der bliver igen spurgt til adgangsforholdene ved stien over Skovsøgårds jorder. Der er adgang for gående, 

roligt kørende cyklister, hunde skal holdes i snor. På formandens opfordring gengiver Erik Carlsson refererer 

en gammel sag, vi har i vores arkivalier vedr. brandvej og kørsel med biler mellem foreningen og den 

nuværende ejers fader. Der blev det slået fast, at det ikke er en brandvej, men vi har ret til at passere i god 

ro og orden. Mia foreslår, at invitere bonden med til næste GF for at få helt klare linjer, og Kirsten foreslår, 

han får et par flasker til jul fra foreningen som påskønnelse. 

Dirigenten spørger om der er mere til evt. og takker foreningen for god ro og orden på EGF.  



Efter debat har bestyrelsen valgt indtil videre ikke at tage foreningens pc i brug. Referatet er derfor blevet 

forsinket. Vi beklager. 

Med venlig hilsen 

Referent Karen H. Hildahl  

  

 


